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Oświadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz 

Szanowna Pani Minister! 

Media krajowe, ale również regionalne rozpisują się o zwiększonej liczbie przypadków 
wykrycia zakażeń gruźlicą w naszym kraju. Informacja ta jest niepokojąca, jeśli weźmie się pod 
uwagę publiczne przekonanie, że tego typu schorzenie w obecnych czasach, gdy mamy lepsze 
możliwości zaspokajania potrzeb żywieniowych, nam nie zagraża. W związku z tym prosimy 
Panią Minister o podanie liczby przypadków zachorowania na gruźlicę, które zostały 
rozpoznane w opóźnieniem. Prosimy również o informacje dotyczące projektów 
profilaktycznych, ich wpływu na świadomość Polaków i dzisiejszych metod skutecznego 
wykrywania ognisk zakażeń gruźlicą oraz ich leczenia. Bardzo prosimy o stanowisko Pani 
Minister dotyczące kwestii, czy zmiana, która nastąpiła w wykrywaniu gruźlicy po 1989 r., 
poprzez rezygnację z obowiązkowych prześwietleń, mogła wpłynąć na ewentualne zwiększenie 
się liczby nieujawnionych przypadków zakażeń gruźlicą w obecnych czasach. 
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